

Socionomsektionen

Möte 7

2021-04-14

Zoom



Närvarande medlemmar:

Emma Peldán
Kajsa Larsson
Linnéa Benson
Rebecka Brorsson
Helga Jarnås
Elvira Hansson
Anton Silverbern
Smilla Olsson
Betül Cetinkaya
Christina Nilsson

Ständigt adjungerade:

Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>Emma P öppnar mötet 17:02.</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Ja</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs Kajsa.</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs Smilla och Helga.</i>
5.	Adjungeringar	-
6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>
7.	Meddelande från ordförande	Verksamhetsplan 2021, inför stormötet.

		<p>Påminnelse om att alla ska skicka in text om vad som ska göras inför kommande terminer.</p> <p>ST hört av sig om digital föreläsning 19/4, sektionen har marknadsfört detta.</p> <p>SSR hört av sig, planerar att hålla i digital föreläsning för studenterna i Lund och Hbg. Vill presentera sin verksamhet, vill gärna att sektionen berättar om sitt arbete. Ska även bjuda in gäst som arbetar som yrkesverksam socionom. Det vi behöver göra är att utse en representant som kan delta på denna föreläsning. Datum inte satt än.</p>
8.	Meddelande från vice ordförande	<p>Påminnelse om att skriva testamenten. Alla skriver enskilda testamenten och skickar till Kajsa, som sedan sammanställer ett gemensamt dokument. Deadline att skicka in till Kajsa: 19/5.</p> <p>Studierektorsmöte imorgon 15/4.</p> <p>Förslag till hur vi ska locka folk till att delta på stormötet. Emma P föreslår att bjuda in alla sina vänner på facebook till eventet. Emma P, Rebecka, Christina och Elvira startar arbetsgrupp för att sätta ihop en goodiebag att ge ut till deltagare.</p>
9.	Meddelande från kassör	-
10.	Meddelande från utbildningsutskottet	<p>Socialhögskolan har en lärarskuld på 10 miljoner kronor. Jobbas på att minska skulden.</p> <p>Pedagogiskt råd ska skapas med syfte att diskutera och utveckla pedagogiska frågor i undervisningen. Här ska även tillsättas en studentrepresentant + en suppleant.</p>

11.	Meddelande från idrottsutskottet	Förslag att sektionen kan betala för anmälningsavgift för Korpen 2021 á 5000 kronor. Styrelsen röstar igenom förslaget.
12.	Meddelande från eventutskottet	Dags att planera examensmingel. Kommer hållas digitalt. Sätta ihop ett brunchkit eller liknande. Arbetsgrupp ska sättas ihop. Event till sittningen är gjort. Alla får gärna bjuda in sina vänner på facebook. Ska lägga mycket krut på att marknadsföra eventet. Klädbyttardag preliminärt planerad.
13.	Meddelande från novischutskottet	-
14.	Meddelande från PR-utskottet	Ska marknadsföra sittningen 8/5 och föreläsningen med SSR. Testar att göra en uppdaterad mall för dagordningen.
15.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	-
16.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	Första JLM-mötet avklarat. Förslag att skriva in info om JLM och studenträttigheter i novischguiden samt på sektionens hemsida. Uppdatering kring studentärendet. Ett sista möte, innan ärendet är avslutat.
17.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	-
18.	Meddelande från valberedningen	Många nominerade för styrelsen HT21. Saknas för vice, kassör, valberedning och Hbg.
19.	Meddelande från arbetsgrupper	-
20.	Meddelande från ledamöter	-
21.	Övrigt	<i>Inga övriga punkter togs upp.</i>
22.	Avslutande av möte	<i>Mötet avslutades (18:42).</i>

Kajsa Larsson

Sekreterare
[Kajsa Larsson]

Emma Peldán

Ordförande
[Emma Peldán]

Smilla Olsson

Justerare
[Smilla Olsson]

Helga Jarnås

Justerare
[Helga Jarnås]